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PROTOKÓŁ NR XXVI/2020 
 

Z XXVI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2020 roku 

zdalnie, w aplikacji TEAMS 

 
 
Początek obrad godz. 900 

 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych. 
nieobecni: 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 

Porządek obrad: 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Otworzyła obrady sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
- Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta 
Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 475/20 Prezydenta Miasta 
Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r.(druk 717). 
 
- Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta 
Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyodrębnienia na rok 2021 środków finansowych na działalność statutową 
jednostek pomocniczych(druk 718). 
 
- Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie  w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działanie dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni (druk 719). 
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- Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 
przez …………………. na działalność Prezydenta Miasta Gdańska  (druk 720). 
 
- Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
…………………. na działania Prezydenta Miasta Gdańska (druk 721). 
 
- Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o naprawę 
drogi nr 19 na odcinku ul. Leśnej w kierunku ul. Trakt Św. Wojciecha (druk 722). 
 
- Wpłynął wniosek Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Klubu Radnych 
Wszystko dla Gdańska oraz Klubu Prawa i Sprawiedliwości o włączenie do 
porządku obrad projektu Oświadczenia w 40. rocznicę podpisania 
Porozumień Sierpniowych.   
 
-Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zmianę porządku obrad 
w ten sposób, że: 
 
(druk 700) zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2020/2021 planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska, 
z ppkt 19 zostanie przeniesiony do punktu 24. 
 
W związku z tym zmienia się dotychczasowa numeracja w ten sposób, że: 
druk 701 będzie w ppkt 19, druk 697 będzie w ppkt 20, druk 698 będzie 
w ppkt 21, druk 699 będzie w ppkt 22, druk 702 będzie w ppkt 23.  
 
Wpłynęły autopoprawki: 
 
-  druk 706 pkt.4 ppkt.10 
-  druk 712 pkt.4 ppkt. 15 
-  druk 705 pkt.4 ppkt.2 
-  druk 704 pkt.4 ppkt. 1 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem pod obrady sesji następujących 
projektów: 
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- w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 475/20 Prezydenta 
Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r.  
(druk 717) 

za    -       34 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.25 
 
 
- w sprawie wyodrębnienia na rok 2021 środków finansowych na działalność 
statutową jednostek pomocniczych(druk 718) 

za    -       34 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.26 
 
 
- w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Dróg i Zieleni (druk 719) 

za    -       34 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.27 
 
 
- w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez …………………. na 
działalność Prezydenta Miasta Gdańska  (druk 720) 

za    -       34 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      
 



4 
 

 
Rada Miasta Gdańska 

w głosowaniu  p r z y j ę ł a 
 

Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.28 
 
 
- w sprawie rozpatrzenia skargi …………………. na działania Prezydenta 
Miasta Gdańska (druk 721) 

za    -       34 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.29 
 
 
- w sprawie rozpatrzenia wniosku o naprawę drogi nr 19 na odcinku ul. Leśnej 
w kierunku ul. Trakt Św. Wojciecha (druk 722). 

za    -       34 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.30 
 
 
- Oświadczenie w 40. rocznicę podpisania Porozumień Sierpniowych. 

za    -       34 
      przeciw    -         0 

wstrzymało się   -         0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.31 
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- zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2020/2021 planu 
sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska, z ppkt 19 
zostanie przeniesiony do punktu 24 (druk 700). 

 
za    -       34 

      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 
Ten druk będzie w pkt 4.ppkt.24. 
 

 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 

- Prezydent Miasta Gdańska Aleksandra Dukiewicz 

Przedstawiła prezentację „Edukacja i wychowanie w Gdańsku. Fakty i Liczby” 

Prezentacja stanowi Załącznik nr 2 do protokołu. 

 

BEATA MACIEJEWSKA, Poseł na Sejm RP 

Zwróciła się do Rady Miasta Gdańska z apelem o wyrażenie solidarności 
z osobami dyskryminowanymi poprzez wywieszenie na budynku Rady Miasta 
Gdańska tęczowej flagi. Przypomniała, że Gdańsk jest znany jako miasto 
wolności i solidarności, wobec czego radni miasta powinni w imieniu 
mieszkańców powinni stanąć po stronie osób dyskryminowanych. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Zaznaczyła, że Gdańsk zawsze broni osób słabszych i dyskryminowanych. 
Przypomniała również, że to właśnie w Gdańsku Rada Miasta przyjęła Model na 
rzecz Równego Traktowania, który mówi o tym, że każdy obywatel bez względu 
na płeć, wyznanie czy orientację seksualną musi być traktowany z szacunkiem 
i na równi. Dodała jednak, że nie widzi możliwości aby na budynku Rady Miasta 
Gdańska została zawieszona flaga inna niż gdańska czy państwowa. 
Podkreśliła, że każda osoba, która czuje się dyskryminowana czy 
prześladowana w Gdańsku uzyska odpowiednią pomoc.  
 
BEATA MACIEJEWSKA, Poseł na Sejm RP 

Upewniła się, że wniosek nie zostanie poddany pod głosowanie Rady Miasta.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że nie ma formuły prawnej pozwalającej Posłowi na Sejm złożyć 
wniosek, który Rada Miasta Gdańska będzie głosowała. Dodała również, że 
wniosek został odnotowany w Protokole.  
 

PUNKT  3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej, Cezarego Śpiewak- Dowbór. 
 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej 
Zwrócił uwagę, że tematem najbardziej interesującym w chwili obecnej 
mieszkańców jest kwestia powrotu dzieci do szkół i to jak poradzą sobie 
odpowiednie służby w tej sytuacji. Podziękował Prezydentowi Miasta 
Gdańska i Dyrektorom gdańskich szkół za ich wkład w sprawną organizację. 
Wyraził obawę, jak poradzi sobie Sanepid w razie dużego wzrostu zakażeń 
wirusem COVID-19, ze względu na duże obciążenie obowiązkami. 
Zaznaczył, że nie obarcza winą pracowników Sanepidu ale rząd polski, który 
nie stanął na wysokości zadania i przerzucił odpowiedzialność na dyrektorów 
szkół i samorządy.  
Poruszył też temat prezentacji założeń programowych dla inwestycji 
„Muzeum Westerplatte i Wojny 1939”. Przypomniał, że na mocy specustawy 
z 2019 r. Wojewoda Pomorski dokonał wywłaszczenia terenu na 
Westerplatte. Zaapelował do Muzeum II Wojny Światowej, że powinno dać 
jasny sygnał, że mieszkańcy miasta Gdańska nie chcą burzenia pomnika na 
Westerplatte. Przypomniał o tym, że zbliża się 40. Rocznica podpisania 
porozumień sierpniowych, która przypomina nam, że 40 laty temu Polska była 
w podobnej sytuacji, w jakiej obecnie znajduje się Białoruś. Wyraził nadzieję, 
że oświadczenie Rady Miasta Gdańska w sprawie Białorusi zostanie 
jednogłośnie podjęte. Nawiązał również do wniosku w trybie lex deweloper 
dot. inwestycji przy ul. Jana Pawła II, który został złożony do Rady Miasta.  
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Przewodniczący Klubu Radnych Prawa 
i Sprawiedliwości. 
Podziękował Pani Prezydent Miasta Gdańska za bardzo dobry raport o stanie 
edukacji miasta Gdańska. Wspomniał, że w jego ocenie stan edukacji 
w mieście Gdańsku jest na bardzo dobrym poziomie, pomimo kryzysu na 
świecie spowodowanego pandemią wirusa COVID-19. 
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Nawiązując do kwestii planów zburzenia pomnika na Westerplatte i budowy 
nowego, dodał, że Gdańsk zyska nową inwestycję i atrakcję turystyczną, 
która będzie na pewno chętnie odwiedzana.  
Wspomniał również o 40. rocznicy podpisania porozumień sierpniowych 
i o tym, że godna oprawa obchodów tej rocznicy służy wizerunkowi miasta.  
Poruszył temat głosowania nad wnioskiem w sprawie inwestycji przy ul. Jana 
Pawła II, wyraziła przekonanie, że Rada Miasta Gdańska wyrazi swoją opinię 
w głosowaniu nad tą uchwałą.  
 
BEATA DUNAJEWSKA, Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 
Gdańska 
Zwróciła się do rodziców i uczniów z prośbą o to, żeby uważali na siebie 
i przestrzegali zasad higieny aby uniknąć rozprzestrzeniania się wirusa. 
Wyraziła też obawę o dalszy rozwój sytuacji związanej z pandemią 
koronawirusa.  
Zwróciła uwagę jak ważną rocznicą jest zbliżająca się 40. Rocznica 
podpisania porozumień sierpniowych i jak istotne jest zjednoczenie się w tym 
czasie wszystkich środowisk bez względu na poglądy polityczne.  
Wyraziła opinię, że w dobie kryzysu Gdańskowi nie jest potrzebny nowy 
pomnik na Westerplatte, skoro istniejący wpisał się już w historię miasta i jest 
jednym z jego symboli. Dodała, że bardziej potrzebne byłoby np. 
dofinansowanie gdańskiej edukacji.   
 
 

PUNKT  4 

UCHWAŁY 

 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 704 + autopoprawka) 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
 
Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
Komisja Edukacji – pozytywna 
Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
Komisja Kultury i Turystyki – pozytywna 
Komisja Sportu i Turystyki – pozytywna 
Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  
 
IZABELA KUŚ, Skarbnik Miasta Gdańska 
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Przedstawiła projekt uchwały druk 704 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Zadała pytanie na temat sprawy terenu przeznaczonego pod budowę spalarni 
śmieci i jaka odpowiedź została udzielona na wniosek Towarzystwa na Rzecz 
Ziemi w sprawie śmieci usuwanych z tego terenu. 
 
IZABELA KUŚ, Skarbnik Miasta Gdańska 
Poinformowała, że na terenie przyszłej spalarni trwają prace oczyszczania 
terenu 
 
DANUTA JANCZAREK, Sekretarz Miasta Gdańska 
Powiedziała, że szczegóły zostaną sprawdzone. 
 
Alan Aleksandrowicz, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zaznaczył, że projekt budowy spalarni prowadzi spółka Port Czystej Energii 
i ona udzieli odpowiedzi na wniosek. Przypomniał, że jest to jeden 
z największych projektów w Polsce i nie ma możliwości aby cokolwiek działo 
się niezgodnie z przepisami ze względu na ewentualne ogromne 
konsekwencje finansowe.   
 
Olga Goitowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Potwierdziła, że w/w wniosek został złożony i została przeprowadzona przez 
Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska kontrola, która dała wynik 
pozytywny. Zadeklarowała, że szczegóły oraz wnioski pokontrolne zostaną 
przekazane radnym do wiadomości. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 704. 
 

Za    -      22 
      przeciw    -       11 
      wstrzymało się   -      0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/678/20 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska 
z dnia 27 sierpnia 2020 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 
na 2020 rok (druk 705 + autopoprawka); 

 
 AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
 
Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu –pozytywna 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

               Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
               Komisja Edukacji – pozytywna 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
Komisja Kultury i Promocji – pozytywna 

               Komisja Sportu i Turystyki – pozytywna 
               Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 
 

 
IZABELA KUŚ, Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 705 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 705. 
 

Za    -      22 
      przeciw    -       12 
      wstrzymało się   -      0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

  
 

Uchwałę Nr XXVI/679/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2020 rok 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty miejscowej (druk 708); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
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Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 
 
IZABELA KUŚ, Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 708 zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 708. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XXVI/680/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty miejscowej 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 
 
 

4) w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy al. Jana 
Pawła II 20 i inwestycji towarzyszącej w mieście Gdańsku (druk 715);  

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – 
nierozstrzygnięta 
Komisja Zrównoważonego Rozwoju – nie podjęła opinii 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 715 zgodnie z uzasadnieniem 
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Przewodniczący Klubu Radnych Prawa 
i Sprawiedliwości 
Zadał pytanie, co przewiduje studium uwarunkowań w sprawie 
dopuszczalnych wysokości zabudowy dla terenu na którym ma powstać w/w 
inwestycja. 
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EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Wyjaśniła, że studium przesądza dominujące przeznaczenie ale nie określa 
tak szczegółowych parametrów jak maksymalne wysokości. Jest to 
precyzowane dopiero na etapie planu miejscowego. 
 
EMILIA LODZIŃSKA, Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego 
Wyraziła stanowisko, że w Gdańsku polityka przestrzenna powinna być 
kształtowana za pomocą miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego a ustawa o ułatwieniu w przygotowaniu o realizacji inwestycji 
mieszkaniowych powinna być stosowana w wyjątkowych przypadkach. 
 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej 
Zwrócił się z prośbą o przedstawienie radnym miasta Gdańska jak różni się 
procedura związana z uchwalaniem miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego od procedury lex deweloper oraz jaki jest zakres wpływu 
Prezydenta i Rady Miasta.  
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła całą procedurę związaną z uchwalaniem miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. Poinformowała, że w procedurze lex 
deweloper rola Prezydenta została ograniczona jedynie do przyjęcia 
i zweryfikowania wniosku, nie obejmuje natomiast tworzenia planu. 
Mieszkańcy nie mają możliwości wypowiedzenia się na temat konkretnego 
planu tak jak ma to miejsce przy planie miejscowym, mogą jedynie zapoznać 
się z nim w BIP-ie. 
 
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska  
Zwrócił uwagę, że zarówno na Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 
jak i Komisji Zrównoważonego Rozwoju wszyscy radni wstrzymali się od 
głosu, co wskazuje na istotne wątpliwości co do zasadności realizacji tej 
inwestycji. Dodał również, że bardzo istotne jest to, że protestują mieszkańcy 
dzielnicy Zaspa. Zaznaczył, że taki model realizacji inwestycji nie jest 
w interesie mieszkańców i radni powinni zagłosować przeciw tej uchwale.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  
Poprosiła dyrektor Biura Rozwoju Gdańska o doprecyzowanie jak wygląda 
sytuacja wniosku o warunkach zabudowy dla omawianego terenu. 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Udzieliła odpowiedzi, że według decyzji o warunkach zabudowy z dnia 
30.03.2020 r mogłoby być możliwe powstanie zabudowy o wysokości do 36 
m, natomiast po zaskarżeniu tej decyzji przez 33 osoby oczekuje się na 
decyzję Samorządowego Kolegium Odwoławczego w tej sprawie. 
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AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  
Wyraziła opinię, że jej zdaniem wniosek inwestora o wydanie decyzji 
w ramach procedury lex deweloper jest próbą ominięcia postulatów 
mieszkańców. Wyraziła nadzieję, że radni dobrze się zastanowią przed 
podjęciem decyzji w sprawie tej uchwały. 
 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej 
Stwierdził, że z wypowiedzi Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska jasno wynika 
jakie są różnice między trybem planu zagospodarowania przestrzennego 
a wnioskiem lex deweloper. Dodał, że realizacja inwestycji w takiej lokalizacji 
powinna odbywać się w trybie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, ponieważ daje to mieszkańcom możliwość szerszego 
wpływu na kształt inwestycji jak i Prezydentowi oraz Radzie Miasta Gdańska. 
 
ROMUALD PLEWA, Radny Miasta Gdańska   
Zasugerował, że po raz pierwszy spotyka się z sytuacją kiedy plan dotyczący 
tak ważnej dzielnicy jaką jest Zaspa nie był konsultowany ani z mieszkańcami 
ani z Radą Dzielnicy. Uznał też za niedopuszczalnym fakt, że Radni Miasta 
dowiadują się szczegółów inwestycji na komisji tuż przed sesją Rady Miasta. 
Zaproponował żeby projekt uchwały został omówiony na następnej sesji Rady 
po dokładniejszym omówieniu.  
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Wyraził nadzieję, że radni miasta Gdańska równie mocno będą się troszczyć 
o głos mieszkańców w przypadku innych inwestycji i innych deweloperów. 
Podziękował również radnej Imianowskiej za duży wkład pracy na rzecz 
mieszkańców Zaspy. 
 
BEATA DUNAJEWSKA, Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 
Gdańska 
Wyraziła opinię, że ustawa lex deweloper jest bublem prawnym i powinny 
odbyć się konsultacje społeczne z mieszkańcami, które zapewniają 
możliwość uczestniczenia i zgłaszania uwag a tryb lex deweloper nie daje 
takiej możliwości. Zachęciła radnych miasta Gdańska do głosowania przeciw 
w/w uchwale. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  
Zgodziła się z opinią B. Dunajewskiej, że ustawa lex deweloper jest bublem 
prawnym i mimo, że początkowe założenia tej ustawy były słuszne, powinno 
się z tą ustawą coś zrobić, gdyż w dużym stopniu wyklucza ona możliwość 
udziału mieszkańców i władz samorządowych w dyskusji na temat inwestycji 
w gminach. 
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PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska  
Zwrócił uwagę, że nie jest prawdą, że Rada Miasta Gdańska ma związane 
ręce, ponieważ radni prawdopodobnie zagłosują przeciw tej uchwale. Wyraził 
też życzenie aby głos mieszkańców przy tworzeniu miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego w Gdańsku był nie tylko słyszany przez 
konsultacje i dyskusje ale również brany pod uwagę. 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Nawiązała do wypowiedzi radnego Prawa i Sprawiedliwości Andrzeja Skiby, 
przypominając, że to przedstawiciele PIS, mający większość w Sejmie 
doprowadzili do uchwalenia ustawy lex deweloper, która jest bublem 
prawnym. 
 
WOJCIECH BŁASZKOWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Dodał, że ustawa lex deweloper rzeczywiście daje możliwość tworzenia 
„republiki deweloperów”, jednak zaznaczył, że w Gdańsku Rada Miasta nie 
może zgodzić się na ignorowanie opinii mieszkańców oraz założeń 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
 
BOGDAN OLESZEK, Radny Miasta Gdańska  
Zaproponował zamknięcie listy mówców 
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Przypomniał, że podczas głosowania innych planów zagospodarowania 
przestrzennego Rada Miasta Gdańska, pomimo protestów mieszkańców nie 
miała wątpliwości i odrzucała te protesty. Dodał, że oceny tej uchwały są 
niesłuszne. 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  
Zaproponowała przejście do glosowania nad projektem uchwały z racji tego, 
że 
nie było więcej głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 715. 
 

Za    -      2 
      przeciw    -      27 
      wstrzymało się   -      5  
      

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu nie p r z y j ę ł a  Uchwały. 
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5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego PKM - odcinek kolei kokoszkowskiej w mieście Gdańsku 
(druk 694); 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 
EDYTA DAMSZEL – TUREK , Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Wróciła do tematu druku nr 715. Sprostowała, że omyłkowo oddała głos „za” 
w/w uchwałą. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 694. 
 

Za    -     32  
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/681/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego PKM - odcinek kolei kokoszkowskiej w mieście Gdańsku  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 
6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego PKM - odcinek Kiełpinek Zachód II w mieście Gdańsku 
(druk 695); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  

 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
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EDYTA DAMSZEL – TUREK , Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 695. 
 
 

Za    -     33  
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/682/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego PKM - odcinek Kiełpinek Zachód II w mieście Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 
7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagos-
podarowania przestrzennego Łostowice rejon ulic Darżlubskiej,  

     Świętokrzyskiej i Jerzego Świrskiego w mieście Gdańsku (druk 696); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  

 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK , Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 696. 

Za    -     33  
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXVI/683/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego Łostowice rejon ulic Darżlubskiej, 

Świętokrzyskiej i Jerzego Świrskiego w mieście Gdańsku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
 

8) w sprawie opinii dotyczącej projektu ustanowienia obszaru Natura 
2000 Zbiornik na Oruni PLH220106 (druk 714); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
 
Komisja wiodąca: Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

   Komisja Sportu i Turystyki – pozytywna 
   Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 

EDYTA DAMSZEL – TUREK , Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 714. 

Za    -     34  
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/684/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie opinii dotyczącej projektu ustanowienia obszaru Natura 2000 
Zbiornik na Oruni PLH220106 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 
 

9) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Miasta Gdańska a Gminą Żukowo w sprawie wykonania zadania 
publicznego Gminy Żukowo w zakresie zagospodarowania odpadów 
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komunalnych pochodzących z terenu Sektora Północnego i Sektora 
Środkowego Gminy Żukowo, w tym także frakcji odpadów wysortowanych 
z odpadów komunalnych (druk 703);  

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  
 
Komisja wiodąca: Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

    Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
    Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 
 
 

OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Zwróciła się z pytaniem, z ilu konkretnie gmin Gdańsk będzie przyjmował 
odpady żeby zapewnić ciągłość pracy spalarni.  
 
OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Poinformowała, że nie jest w stanie udzielić dokładnej odpowiedzi na pytanie 
radnej, ze względu na fakt, że dokładne ilości odpadów określone są w 
umowach horyzontalnych. Porozumienie to dotyczy natomiast tylko tych 
gmin, które zostały ujęte w pierwotnym porozumieniu. 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Poprosiła o uściślenie, czy odpady, które Gdańsk będzie przyjmować będą 
wysortowane na potrzeby spalarni, czy też będą to wszystkie odpady, które 
dane gmina będzie chciała oddać. 
 
OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Odpowiedziała, że rodzaj odpadów będzie określony w porozumieniu z daną 
gminą. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 703. 
 

Za    -     23  
      przeciw    -      4 
      wstrzymało się   -      6  
     

Rada Miasta Gdańska 
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w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwałę Nr XXVI/685/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta 
Gdańska a Gminą Żukowo w sprawie wykonania zadania publicznego 
Gminy Żukowo w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych 

pochodzących z terenu Sektora Północnego i Sektora Środkowego Gminy 
Żukowo, w tym także frakcji odpadów wysortowanych z odpadów 

komunalnych 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 
 

10) w sprawie przyjęcia Planu budowy ogólnodostępnych stacji 
ładowania pojazdów elektrycznych w Gdańsku (druk 706 + 
autopoprawka);  

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  

 
Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

   Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 
 

ŁUKASZ KŁOS, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 706. 
 

Za    -     33  
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/686/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie przyjęcia Planu budowy ogólnodostępnych stacji ładowania 
pojazdów elektrycznych w Gdańsku 
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Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 
11) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej dla mieszkanek 
i mieszkańców miasta Gdańska w wieku 65 i więcej lat pn. "Zaszczep 
się przeciwko grypie, a będziesz cieszył się jesienią życia - program na 
lata 2020-2025" (druk 716); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach Komisji:  

 
Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna 
 
Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem  
 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił się z pytaniem, kiedy praktycznie seniorzy będą mogli się zaszczepić. 
 
PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Poinformował, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, na jej podstawie 
będzie ogłoszony konkurs na realizatorów, którzy rozpoczną wyszczepianie 
jak tylko pojawi się szczepionka.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Spytała, jak wygląda sytuacja z programem szczepień przeciwko rakowi 
szyjki macicy. 
 
PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedział, że program jest w chwili obecnej zawieszony ze względu na 
brak dostępności szczepionki na rynku. 
 
IZABELA CHORZELSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Uzupełniła wypowiedź p. Kowalczuka informacją, że problem z dostępnością 
szczepionego mają również inne miasta, które taki program przyjęły. 
Poinformowała, że Unia Metropolii Polskich zwróciła się w tej sprawie 
z pismem do Ministerstwa Zdrowia, jednak nie otrzymała odpowiedzi. 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Zwróciła się do Prezydenta Piotra Kowalczuka z prośbą o doprecyzowanie 
w jaki sposób osoba, która będzie chciała się zaszczepić przeciwko grypie 
powinna się do tego programu zapisać. 
 
PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Odpowiedział, że wszystkie niezbędne informacje są zawarte w programie 
tego projektu. Poinformował również, że cały proces kwalifikacji do 
szczepienia i samego zaszczepienia odbywa się na jednej wizycie lekarskiej.   
 
BEATA DUNAJEWSKA, Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 
Gdańska 
Zwróciła uwagę na duży skok procentowy ilości osób, które mogą się poddać 
szczepieniu z ok. 5% na 15 % populacji Gdańska. Zwróciła się z pytaniem czy 
na rynku nie zabraknie szczepionek przeciw grypie, oraz czy rekomendowane 
są dla seniorów również szczepienia przeciw pneumokokom. 
 
 
PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedział, że nie może wypowiadać się w sprawie dostępności 
szczepionek.  
 
IZABELA CHORZELSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Uzupełniła,  że nie udało się tej pory trafić na informację, co do rekomendacji 
szczepień przeciw pneumokokom dla seniorów. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 716. 
 

Za    -     33  
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/687/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej dla mieszkanek 
i mieszkańców miasta Gdańska w wieku 65 i więcej lat pn. "Zaszczep się 
przeciwko grypie, a będziesz cieszył się jesienią życia - program na lata 

2020-2025" 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 
 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej "Wichrowy Dom" i nadania statutu (druk 709); 
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Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – opinia pozytywna 
 
Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 709. 

Za    -     32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/688/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej "Wichrowy Dom" i nadania statutu 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
 
 
13) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej "Morski Dom" i nadania statutu (druk 710); 

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – opinia pozytywna 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 710. 
 

Za    -     32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXVI/689/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej "Morski Dom" i nadania statutu 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 
 
 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej "Piaskowy Dom" i nadania statutu (druk 711); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – opinia pozytywna 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 711. 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/690/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej "Piaskowy Dom" i nadania statutu 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 
 
15) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Gdańskiego 
Pogotowia Opiekuńczego Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej i nadania 
mu statutu (druk 712 + autopoprawka); 
 

 



23 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – opinia pozytywna 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 712. 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/691/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Gdańskiego Pogotowia 
Opiekuńczego Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej i nadania mu statutu 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 
 
16) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Gdańskiego Pogotowia 
Opiekuńczego (druk 713); 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – opinia pozytywna 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 713. 
 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXVI/692/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie likwidacji Gdańskiego Pogotowia 
Opiekuńczego 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

 
17) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł 
dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 
wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek 
budżetowych (druk 692); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu –opinia pozytywna 

    Komisja Edukacji – opinia pozytywna 
 
Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 692. 
 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/693/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł 
dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 
wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek 

budżetowych 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 
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18) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasta 
Gdańska na rok szkolny 2020/2021 (druk 693); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Komisja wiodąca: Komisja Edukacji –opinia pozytywna 

 
Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 693. 
 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/694/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasta 
Gdańska na rok szkolny 2020/2021 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

 
19) w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska (druk 701); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Komisja wiodąca: Komisja Edukacji –pozytywna 
 
Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 701. 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
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      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/695/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 
 
20) w sprawie utworzenia punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 
nr 35 z Oddziałami Sportowymi im. Jana Parandowskiego w Gdańsku  
(druk 697);  
 
Komisja wiodąca: Komisja Edukacji –pozytywna 
 
Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 697. 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/696/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie utworzenia punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 
35 z Oddziałami Sportowymi im. Jana Parandowskiego w Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

 
 
21) w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 
nr 38 im. Gen. Stanisława Maczka w Gdańsku (druk 698);  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Edukacji – pozytywna 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 698. 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/697/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 
38 im. Gen. Stanisława Maczka w Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

 
 
22) w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 
nr 77 w Gdańsku (druk 699); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Edukacji – pozytywna 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 699. 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXVI/698/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  
nr 77 w Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 

 
23) w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 
nr 89 im. Tadeusza Mazowieckiego w Gdańsku (druk 702); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że projekt został omówiony przez Prezydenta P. 
Kowalczuka w poprzednim punkcie.  
 
Komisja wiodąca: Komisja Edukacji – pozytywna 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 702. 
 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/699/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  
nr 89 im. Tadeusza Mazowieckiego w Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu 

 
24) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2020/2021 planu 
sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska (druk 700); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji – pozytywna 
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Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 700. 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/700/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2020/2021 planu 
sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 
 

25) w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 475/20 Prezydenta 
Miasta   Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 717);  

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że wnioskodawcą tej uchwały jest Komisja Samorządu i Ładu 
Publicznego i poprosiła Przewodniczącego o zreferowanie.  
 
BOGDAN OLESZEK, Radny Miasta Gdańska  
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 717. 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXVI/701/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 

 
 

 
 
26) w sprawie wyodrębnienia na rok 2021 środków finansowych na działalność 
statutową jednostek pomocniczych (druk 718); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że wnioskodawcą tej uchwały jest Komisja Samorządu i Ładu 
Publicznego i poprosiła Przewodniczącego o zreferowanie.  
 
BOGDAN OLESZEK, Radny Miasta Gdańska  
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 718. 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/702/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie wyodrębnienia na rok 2021 środków finansowych na działalność 
statutową jednostek pomocniczych 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 

 
27) w sprawie  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora 
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni (druk 719); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poinformowała, że wnioskodawcą tej uchwały jest Komisja Skarg, Wniosków 
i Petycji  i poprosiła Przewodniczącego o zreferowanie. 
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ANDRZEJ SKIBA, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 719. 
 
 

Za    -     32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      1  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/703/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora  
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu 

 
 
28) w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez …………………. na 
działalność Prezydenta Miasta Gdańska  (druk 720); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poprosiła Przewodniczącego o zreferowanie. 
 
ANDRZEJ SKIBA, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 720. 

Za    -     32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/704/20 
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Rady Miasta Gdańska 
z dnia 27 sierpnia 2020 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez …………………. na 

działalność Prezydenta Miasta Gdańska   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu 
 
 
 
29) w sprawie rozpatrzenia skargi …………………. na działania Prezydenta 
Miasta Gdańska (druk 721); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poprosiła Przewodniczącego o zreferowanie 
 
ANDRZEJ SKIBA, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 721. 

Za    -     32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      2  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/705/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi …………………. na działania Prezydenta 
Miasta Gdańska 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 

 
 
 
30) w sprawie rozpatrzenia wniosku o naprawę drogi nr 19 na odcinku ul. 
Leśnej w kierunku ul. Trakt Św. Wojciecha (druk 722); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poprosiła Przewodniczącego o zreferowanie. 
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ANDRZEJ SKIBA, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   
Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 722. 
 
 
 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      1  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXVI/706/20 
Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2020 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o naprawę drogi nr 19 na odcinku ul. Leśnej 
w kierunku ul. Trakt Św. Wojciecha 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu 

 
 
31) Oświadczenie w 40. rocznicę podpisania Porozumień Sierpniowych. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Odczytała treść oświadczenia. Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu 
nr 32. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
oświadczenia. 
 
 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      1  
     

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Oświadczenie w 40. Rocznicę podpisania 
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Porozumień Sierpniowych 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poprosiła o zabranie głosu Prezydent Miasta Gdańska, Panią Aleksandrę 
Dulkiewicz. 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska  
Podziękowała Radzie Miasta Gdańska za przyjęcie oświadczenia. Zaprosiła 
też radnych miasta Gdańska do wzięcia udziału w uroczystościach 40. 
rocznicy podpisania porozumień sierpniowych. 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Podziękowała Prezydent Miasta Gdańska za zabranie głosu. 
 
 

PUNKT 5 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Przypomniała, że na stronie www.gdansk.pl znajdują się wszystkie 
szczegóły oraz program uroczystości związanych z 40. Rocznicą podpisania 
porozumień sierpniowych.  
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska  
Zaapelowała również do radnych o udział w uroczystościach wybuchu II 
wojny światowej na Westerplatte i w innych lokalizacjach. 
 

 

 
PUNKT 6 

 
ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Podziękowała radnym za udział i zamknęła obrady XXVI sesji Rady Miasta 
Gdańska. 
 
Obrady zakończono o godzinie 13:30. 
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Przewodnicząca 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

Agnieszka Owczarczak 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Inspektor BRMG  
Magdalena Garbowska 
 


